
Protokoll från styrelsemöte TVS 2023-01-23

Deltagare: Jan-Erik, Elisabeth, Per-Örjan, Uno och Mats.

§1 Ordförande öppnade mötet och dagordning godkändes.Till sekreterare för mötet

valdes Mats.

§2 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§3 Ordförande informerade om Antons väg med ny in- och utfart vid

Trummenäsvägen samt kommande asfaltering mellan infarten till Stensnäsvägen och

Gårdarikesvägen södra infart.

§4 Ekonomi

Kassören redovisade god ekonomi för föreningen. Diskuterades vad eventuell

framtida momsplikt för föreningen kan innebära.

§5 Inkomna skrivelser. Intet.

§6 Övriga frågor.

Problem vid Ripsvägens förlängning. Det svämmar över och påverkar cykelvägen,

som riskerar att förstöras. Ordförande undersöker frågan närmare.

Nästa möte fastställdes till 2023-03-08 kl 1730.

Utbildning för styrelsen (REV grundkurs) genomfördes i anslutning till mötet.

§7 Ordförande avslutade mötet.

Vid protokollet

Mats Loftén Jan Erik Andersson

Sekreterare för dagen Ordförande






